
 

 

ПОСТОЯННА КОМИСИЯ ПО ЗДРАВЕОПАЗВАНЕ И СОЦИАЛНА ПОЛИТИКА 

П Р О Т О К О Л № 3 0  

от заседанието на Постоянната  комисия по здравеопазване и социална политика, 

проведено на 21.10.2020 г. 

Днес,  21.10.2020 г. онлайн чрез платформата WEBEX се проведе извънредно 

заседание на Постоянната комисия по здравеопазване и социална политика 

Заседанието беше открито от д-р Антон Койчев, дм – председател на комисията, в  

09.30  часа. 

При направената проверка на кворума беше установено, че присъстват 8 

общински  съветници, поради което заседанието може да бъде проведено. 

Присъствали: д-р Антон Койчев, Милка Христова, Малина Едрева, проф. Асен 

Николов, д-р Веселин Милев, Албена Кръстева, Диана Тонова, Яна Тодоранова. 

Председателят на комисията докладва дневния ред за заседанието. 

По предложения дневен ред не бяха направени предложения за допълнение. 

 

Членовете на комисията гласуваха предложения дневен ред, както следва: 

Общо гласували: 
в т.ч.: 8 

За 8 
Против - 
Въздържали се - 
 

 

По т. 1 от дневния ред: Доклад вх.№ СОА20-ВК66-3323/2/19.10.2020 г. относно 

закупуване на медицинско          оборудване - „Система за дозирано подаване на 

СТОЛИЧНА ОБЩИНА 

СТОЛИЧЕН ОБЩИНСКИ СЪВЕТ 

1000 София, ул. Московска № 33, Тел. 93 77 591, https://council.sofia.bg/ 



кислород“ за нуждите на „Втора мнгопрофилна болница за  активно лечение-
София“ ЕАД,  чрез целева субсидия 

 

Д-р Койчев представи накратко доклада и даде думата за изказвания. 

М. Христова – Нямам коментари, подкрепям предложения доклад и решението, тъй 

като ситуацията е такава, че това е спешна необходимост, така че нямам никакви 

възражения относно закупуването на апарата с целева субсидия. 

Д-р А. Койчев – Благодаря, г-жа Христова. Някой друг? 

М. Едрева – Аз предлагам на всички вас, лекарите, да ви спестим времето сега. Това, 

което и г-жа Христова каза, ясно е защо и какво трябва да се прави. Да го правим 

максимално бързо и утре да го взимаме и като решение на Съвета. 

Д-р А. Койчев – г-жо Едрева, благодаря Ви, Вие сте от хората, които винаги сте ни 

спестявали времето, когато е могло. Пристъпваме към гласуване. 

Комисията подкрепя доклада с приложения проект за решение. 
 
 
Общо гласували: 
в т.ч.: 8 

За 8 
Против - 
Въздържали се - 
 

Д-р А. Койчев – за 
М. Христова – за 
Проф. Асен Николов - за 
Д-р Веселин Милев – за 
Малина Едрева – за 
Яна Тодоранова - за 
Албена Кръстева – за 
Диана Тонова – за 

 

По т. 2 от дневния ред: Разни 

 

Д-р Койчев – Искам да ви кажа няколко неща във вразка с работната среща, която 

проведохме миналата седмица. Аз съм разпратил писма относно нуждите и 



обосноваването им по определени критерии относно закупуването на апаратура или 

строително-монтажни работи до всички управители на общински лечебни заведения. 

Очаквам след два дни, срокът изтича, да ни изпратят отговорите. Следващата седмица 

ще ги разгледаме, отново на работна среща. Ще трябва да направим план за действие за 

предстоящата година. 

Благодаря ви. 

 

Поради изчерпване на дневния ред д-р Койчев закри заседанието в 09.45 часа. 

Протоколът е изготвен на 22.10.2020 г. 

Изготвил: 
Б. Цонева-главен 

експерт 
  

 

 
Председател на постоянната 

комисия по здравеопазване и 

социална политика Д-р Антон Койчев,дм 
 
Заместник Председател на 

постоянната комисия по 

здравеопазване и социална 

политика Милка Христова 
 


